
N I E U W S B R I E F
J U L I  2 0 2 115

Sinds de vorige nieuwsbrief begin april is er weer genoeg 
gebeurd. Allereerst hadden we op 26 mei jl. onze 7e ALV 
van Coöperatie Hof van Twente op Rozen en de eerste ALV 
van Hof op Rozen en de eerste gezamenlijke vergadering. 
In deze ALV werd het aantal bestuursleden uitgebreid van 
3 naar 5 en werden nieuwe bestuursleden benoemd (zie 
hierna) en werd Jan de Koning benoemd als voorzitter 
per 1 juni 2021. De jaarrekening 2020 werd vastgesteld 
en aan het bestuur werd decharge verleend. Ook werd de 
meerjarenbegroting toegelicht. De statutenwijziging om het 
mogelijk te maken dat beide coöperaties hetzelfde bestuur 
hebben, werd goedgekeurd, evenals het voorstel voor de 
wijziging van de wijze van uitkering van de korting op de 
vaste leveringskosten. Vanzelfsprekend werd er ook een 
toelichting gegeven op de actuele stand van zaken rond de 
projecten en de nieuwe postcoderoosregeling. Aan het eind 
van de vergadering sprak Jan de Koning kort ter gelegenheid 
van het afscheid van Henk Wolberink als voorzitter (zie 
hiernaast).
We ontvingen een positieve beschikking van de 
belastingdienst op de laatste twee aanvragen voor de 
Regeling Verlaagd Tarief en we hopen (als Enexis een beetje 
meewerkt) dat de panelen de komende maanden geplaatst 
en aangesloten worden.
We hebben inmiddels ook de informatie voor de 3e tranche 
van de Achtergestelde Geldlening voor deze projecten 
verstuurd. 

Mensen die een brief hierover hebben ontvangen hebben 
nog tot en met zondag 18 juli a.s. de tijd om te reageren. 
Als niet voldoende mensen reageren, zullen de mensen 
benaderd worden die voor de 1e en 2e tranche zijn 
benaderd. •

1. Van het bestuur
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Na 4 jaren (opstart in 2017-2021) als voorzitter van 
de Coöperatie te hebben gefungeerd, heeft Henk 
Wolberink in mei van dit jaar afscheid genomen en het 
stokje overgedragen aan Jan de Koning:
“Henk heeft met veel inzet en energie het bestuur 
geleidt en actief deelgenomen aan de vele Roadshows 
die de coöperatie door de heel Hof van Twente 
gerealiseerd heeft.  Het bestuur bestond in aanvang 
uit Henk Wolberink – Voorzitter; Charles Nijssen – 
Penningmeester & Secretaris; Jan de Koning – Vice 
Voorzitter & PR/Communicatie; ondersteund door 
de vakkundige adviseurs Wilma Paalman en Henk 
Roosink).
Mede door zijn kennis en kennissen, en vooral in 
het Markelo’s gebied, heeft Henk ook vele leden 
aangetrokken die ook nog steeds profiteren van de 
zon! 

Namens alle leden, het nieuwe bestuur zijn we Henk 
erkentelijk voor het resultaat dat we met elkaar tot nu 
toe behaald hebben en vooral zijn betrokkenheid bij de 
opstart van de Coöperatie Hof van Twente op Rozen 
en de Energiecoöperatie Hof op Rozen. 
Wij wensen Henk met zijn vrouw Dinie en familie veel 
plezier en een goede gezondheid toe voor de komende 
jaren. Wij zullen Henk zeker nog zien daar hij ook actief 
lid blijft van onze Coöperaties.
Na de ALV hebben we Henk een attentie bezorgd en 
zodra Corona het toelaat zullen we hem op gepaste 
wijze bedanken”.

Het bestuur en directie 2021 (Jan de Koning - Voorzitter, 
Charles Nijssen – Secretaris/Penningmeester, Mignon 
Sanchez – PR & Communicatie, Jan Rikus Limbeek, 
Frank Leensen, Wilma Paalman – directeur en Henk 
Roosink – adviseur. •

2. Afscheid Henk Wolberink    
 als voorzitter Coöperatie Hof van  
 Twente op Rozen

Henk Wolberink
Reserveer vast de datum voor de volgende ALV in je agenda: 

Woensdag 6 oktober 2021 van 17.00 tot 21.00 uur.



Mijn naam is Mignon Sanchez en woon 
in Delden. Ik ben getrouwd, ben moeder 
van drie kinderen en zet me graag in 
voor een duurzamere omgeving. In 
opdracht van de provincie Overijssel 
werk ik als duurzaamheidscoach in het 
ontzorgingsprogramma maatschappelijk 
vastgoed. Sinds 2 jaar ben ik lid van de 
Coöperatie Hof van Twente op Rozen. Het 
afnemen van lokaal opgewekte energie past 
in mijn beeld van de stappen richting een 
meer duurzamere samenleving.
Als bestuurslid sta ik voor het toegankelijk 
maken van groene lokale energie tegen een 
aantrekkelijk tarief. Dit wil ik doen door het 
bereiken van nieuwe leden en het betrokken 
houden van bestaande leden door PR. Deze 
rol zal ik binnen het bestuur vervullen. Het 

Als nieuw bestuurslid van zowel de “oude” als 
de “nieuwe” energie coöperatie Hof op Rozen 
stel ik me graag even voor. Ik ben Jan Rikus 
Limbeek (61) uit Delden en sinds twee jaar 
aangesloten bij de coöperatie. Samen met 
mijn vrouw woon ik al meer dan dertig jaar 
met veel plezier in Delden. Onze drie dochters 
zijn inmiddels uitgevlogen, maar komen 
regelmatig nog een weekend langs.
Ik werk bij waterschap Vechtstromen 
en houd me bezig in de sector zuiveren 
van afvalwater. Omdat het zuiveren van 
afvalwater veel energie vraagt ben ik me hoe 
langer hoe meer bewust geworden van de 
noodzaak om energiegebruik te verminderen 
of tenminste duurzaam op te wekken. Ik heb 
daarom 10 jaar geleden al zonnepanelen 
aangeschaft. Daarmee kan ik niet al mijn 
verbruik duurzaam opwekken zodat ik me 
ben gaan oriënteren op aanvulling uit een 

Ik ben Frank Leensen, 52 jaar. Woonachtig in Markelo.
Ik ben een actieve burger die zich graag inzet voor de 
maatschappij. Onder ander zit ik al 28 jaar bij de vrijwillige 
brandweer.
Ik heb mij aangemeld als bestuurslid omdat ik graag zie 
dat wij als burger invloed hebben en houden op de lokale 
energietransitie. Hof op Rozen is een mooi voorbeeld van 
hoe het lokaal kan. •

3. De nieuwe bestuursleden   
 stellen zich voor

versterken van het groene 
netwerk past hier goed in. In 
mijn vrije tijd fiets, zwem en 
wandel ik graag in onze mooie 
omgeving.
Tot slot: Heb je een vraag, 
opmerking of idee? Laat het 
ons weten! •
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Mignon Sanchez

Frank Leensen

duurzame bron en dat is de 
coöperatie geworden.
Ik ga nu eerst meedraaien 
als algemeen lid om te 
ontdekken waar ik het best 
tot mijn recht kom als er weer 
bestuurswisselingen zijn. Ik 
heb veel energie om met de 
coöperatie te werken aan nog 
meer projecten om meer leden te 
kunnen bedienen van duurzame 
energie. Nog een oproep: doe 
net als ik en meld je aan als 
kandidaat-bestuurslid of voor 
ondersteuning van ons werk! •

Jan  Rikus Limbeek
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Er worden in Nederland nog altijd meer dan 40 
sjoemelstroom -producten verkocht. Deze groene 
stroom wordt op papier ‘geïmporteerd’ uit het buitenland, 
maar draagt niet bij aan de uitbreiding van duurzame 
energieopwekking. Om mensen te helpen voor echt groene 
stroom te kiezen, onderzocht klimaatstichting HIER de 
herkomst van alle groene stroomproducten die in Nederland 
worden verkocht. De resultaten zijn verwerkt in de herziene 
Groene stroom checker. HIER controleerde dit jaar in totaal 
103 producten die in Nederland als groene stroom worden 
verkocht op sjoemelstroom. Twee derde (62 producten) 
is echt groen omdat deze stroom voor 100% in Nederland 
wordt opgewekt. De overige 41 producten zijn ‘vergroend’ 
met certificaten uit het buitenland en volgens HIER niet echt groen.
 

We zijn momenteel in afwachting van de beschikkingen op 
onze SCE-aanvragen die we bij RVO voor de nieuwe regeling 
hebben ingediend. We hebben bericht ontvangen dat er enige 
vertraging is ontstaan. Na een positieve beschikking is het weer 
wachten op Enexis om de projecten daadwerkelijk te realiseren. 
De verwachting is momenteel dat we helaas in december 
2021 nog maar een beperkte korting zullen kunnen uitkeren 
omdat de panelen later dan verwacht op de daken geplaatst 
kunnen worden.
Dat betekent niet dat de korting minder wordt, maar wel dat de 
meeste leden pas vanaf december 2022 de eerste volledige 
korting ontvangen.
De aanleg van het zonnepark ’t Rikkerink door Twence vordert 
gestaag. Het is nog steeds de verwachting dat Twence dit 
park eind augustus zal kunnen aansluiten. We hopen natuurlijk 
dat we dan ook de SCE-beschikking hebben ontvangen. Naar 
aanleiding van een vraag van een lid hebben we uitgezocht wat 
het verschil is tussen ons aanbod en het aanbod van ECHT 
(Coöperatie Energiecollectief Midden-Twente U.A.). Omdat er al 
vaker naar gevraagd is, leek het ons goed om de informatie met 
iedereen te delen.

4. Stand van zaken SCE-aanvragen 
 en aanleg ’t Rikkerink vordert   
 gestaag

5. Alleen Nederlandse groene  stroom draagt bij aan méér  
duurzame energie! Een bericht van HIER!

Hun aanbod is gericht op het uitgeven van obligaties ter 
hoogte van in totaal € 60.600, met een minimum van 50 en een 
maximum van 700 euro per deelnemer, tegen een rente van 5 
%, terug te betalen in 15 jaar. Het totale rentevoordeel is dan 
maximaal € 311,59 per persoon over deze periode.
Over het totale bedrag van € 60.600 is dit € 26.975,14 in 15 jaar.
Onze werkwijze bij ‘t Rikkerink is dezelfde die we overal hanteren. 
Mensen kunnen deelnemen zonder te investeren en de 82 
deelnemers (5.000 Wp per deelnemer) ontvangen 15 jaar lang 
elk jaar € 100, in totaal 82 x € 1.500 = € 123.000. Iedereen kan 
dus profiteren.
Daarnaast kunnen mensen die wel willen en kunnen investeren 
deelnemen aan de achtergestelde geldlening (dat wordt de 4e 
tranche AGL). In totaal voor 20 % van het investeringsbedrag, 
ofwel een AGL van € 71.000. De rente zal bij ons iets lager zijn, 
waarschijnlijk 4,5 %. Maximum deelname € 10.000. Over het 
totale bedrag zal bij ons over een periode van 15 jaar € 28.166,21 
rente uitgekeerd worden.
Mochten er nog aanvullende vragen zijn, bel of mail dan gerust.•

Alleen Nederlandse groene stroom draagt bij aan méér 
duurzame energie
Als je groene stroom afneemt, koop je een bewijs dat 
er ergens dezelfde hoeveelheid groene stroom op het 
stroomnet wordt gezet als jij afneemt. Door groene stroom 
te kopen, investeer je dus in de productie en uitbreiding 
van duurzame energie. Als er meer groene stroom wordt 
verkocht, neemt de productie daarvan dus ook toe. In de 
praktijk gebeurt dit alleen wanneer je kiest voor Nederlandse 
groene stroom.

Groene stroom uit het buitenland is alleen op papier groen
Veel energieleveranciers garanderen dat zij duurzame stroom 
uit zon en wind leveren. Toch bungelt Nederland onderaan de 
lijst van EU-landen met het percentage energie dat duurzaam 
wordt opgewekt. Dat komt omdat energieleveranciers die zelf 
niet voldoende groene stroom produceren, voor een zacht 
prijsje groene stroomcertificaten uit het buitenland kopen 
om hun grijze Nederlandse stroom te ‘vergroenen’. Deze 
certificaten zijn in die landen niets waard omdat daar geen 
markt voor groene stroom is en geven geen enkele impuls aan 
de opwek van duurzame energie.
Hof op Rozen = om levert net als alle andere coöperaties die 
lid zijn van om | nieuwe energie 100 % Nederlandse Groene 
stroom aan alle klanten die lid en klant zijn.•

hofvantwenteoprozen.nl 
 

Ook in de vakantieperiode zijn we bereikbaar via 
0547-208000 of via info@hofvantwenteoprozen.nl.
Als we niet opnemen, laat dan wel even je gegevens achter 
(we kunnen niet zien wie er gebeld heeft).
We wensen iedereen een prettige, zonnige vakantie.

6. Bereikbaarheid


